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WROCŁAW / KŁODZKO. Na tę chwilę nie mamy informacji o tym, aby miało nastąpić utworzenie i
obsadzenie stanowiska drugiego wicewojewody dolnośląskiego - dowiedzieliśmy się dzisiaj w Biurze
Prasowym Dolnośląskiego  Urzędu  Wojewódzkiego.  To  odpowiedź  z  jego  strony  m.in.  na  naszą
publikację z 30 marca br., w której Bogusław Szpytma - były burmistrz Kłodzka, do niedawna radny
w tym mieście - wypowiadał się na temat swojego zbliżającego się awansu. Miał on być następstwem
uzgodnień koalicyjnych, które - co widać - nie przełożyły się na rzeczywistość.

(bwb)
 


